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ORSZÁGGYÚLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

K/4849 .

írásbeli kérdés

"Hogyan jutott az ÁAK a spekulációra használt 13mrd 'Ft közpénzhez?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Csillag István gazdasági miniszterhez.
A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az már bebizonyosodott, hogy az Ön felügyelete alá tartozó Állami Autópálya Kezelő Rt .
13mrdFt közpénzt tőzsdei műveletekre használt fel. A sajtóhírek szerint a pénz forrása a
szintén az Ön felügyelete alatt álló Nemzeti Autópálya Rt .

1 . Kitől, mikor és milyen jogcímen kapta a 13mrdFt-ot az ÁAK Rt . (amennyiben nem
egy összegben kapta meg, úgy összegenként kérem válaszát)?

2. Kitől, mikor és milyen jogcímen kapta a 13mrdFt-ot az NA Rt (amennyiben nem egy
összegben kapta meg, úgy összegenként kérem válaszát)?

3. Amennyiben az NA Rt-nek ÁFA visszaigénylésből származik a pénze, akkor mikor,
kinek és milyen jogcímeken fizette ki azt a 120mrd Ft-ot, aminek ez az összeg az
ÁFÁ-ja?

4. Mi történt volna ezzel a 13mrd Ft-tal az NA Rt-nél, ha nem utalja át a tavalyi év végén
az ÁAK Rt-nek?

5. Vett-e fel tavaly hitelt az NA ill az ÁAK Rt? Ha igen, mikor, kitől, mekkora
összege(ket)?

6. Vett-e fel tavaly állami támogatást az NA ill az ÁAK Rt? Ha igen, mikor, milyen
célra, mekkora összege(ket)?

7. Mekkora összeg erejéig dönhet/dönthetett az AÁK Rt . vezérigazgatója, illetve IT je?

8. Mekkora összeg erejéig dönhet/dönthetett az NA Rt . vezérigazgatója, illetve IT je?

9. Ki írta alá a szerzödés(eket) az ÁAK és a K&H Equities között? Kérem, küldje meg
számomra a szerződések másolatát .



10. Milyen kapcsolatban állt Ön a ÁAK Rt. lemondott vezérigazgatójával Bitvai
Miklóssal? Dolgozott-e már vele korábban is?

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2003 . augusztus 4 .
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I)r. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke

	

Írásbeli választ iMénvlő kérdés
részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Milyen hatása lesz a Siklóson élőkre annak, ha a nem felújítás miatt zárják le a
drávaszabolcsi hidat ?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani

Dr. Csillag István
Gazdasági és közlekedési

miniszterhez .

Tisztelt Miniszter úr!

Július 7-én írt levelemre államtitkár úr válaszát köszönöm.

Több tárcát érintett a téma, tiszteletre méltó, hogy vállalta valamennyi érdekelt nevében a
válaszadást .

Azonban néhány kérdés nyitva maradt .

Történt-e egyeztetés a horvát illetékesekkel? (külügyminisztériumi feladat)
A VPOP szerint a beremendi határátkelő a várható jelentős mértékű forgalom kezelésére
alkalmatlan. (belügyminisztériumi feladat)
A tervezett forgalom korlátozás jelentősen befolyásolja a mezőgazdasági kereskedelmet .
(földművelésügyi feladat)
Az egyeztetésekből a Siklós térségében élő polgárok a válasz szerint kimaradtak.

Felteszem tehát kérdésemet, mely szerint milyen hatása lesz a Siklóson élőkre annak, ha a
nem felújítás miatt zárják le a drávaszabolcsi hidat ?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2003 . július 31 .
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